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PROTOKÓŁ NR L/2014 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

     z dnia 18 lipca 2014 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 18 

lipca 2014 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 12
45

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Iwona Kieszek 

3. Radca Prawny U M i G    p. Piotr Wojcieszek 

4. Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego  p. Krzysztof Fiks 

5. Redaktor naczelny gazety informacyjno-reklamowej  

JABŁONKA       p. Paulina Omen - Klepacz  

6. Przewodniczący Grupy Inicjatywnej   p. Marian Krzysztof Dziedzic 

7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

8. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 

ustawowym terminie proponowany porządek obrad, zapytał czy są wnioski lub 

uwagi do proponowanego porządku obrad. Przewodniczący Rady wnioskował o 

wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad w Pkt. 6 projekty uchwał w 

sprawie tj.  

 d) udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. 

e) udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. 

f) udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. 

g) udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. 

h) upoważnienia Burmistrza do zakupu nieruchomości. 

i) ustanowienia hipoteki na nabywanej nieruchomości.  

Przystąpiono do głosowania wniosku, aby do proponowanego porządku obrad 

wprowadzić projekty uchwał w/w sprawie. W głosowaniu za 12 radnych przy 

obecnych na sali 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
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Następnie Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad w 

następującym brzmieniu:  

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2014-2020. 

c) zmian w Statucie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

d) udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. 

e) udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. 

f) udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. 

g) udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. 

h) upoważnienia Burmistrza do zakupu nieruchomości. 

i) ustanowienia hipoteki na nabywanej nieruchomości. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad 12 radnych przy 

obecnych 12 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. Proponowany 

porządek został przyjęty. 

 

PKT 2 

 Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk poinformował, 

że protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Radny Tomasz Pietrucha  przypomniał, że na ostatniej sesji Rady w 

sprawozdaniu Burmistrza za okres międzysesyjny nie zostały uwzględnione 

informacje o uroczystościach (w dniu 25 maja br.) w ogrodach o.o. Kapucynów. 

Radny stwierdził, że w treści protokołu ostatniej  sesji informacje o 

uroczystościach zostały uzupełnione. Według radnego treść protokołu nie jest 

zgodna z przebiegiem obrad ostatniej sesji. Pani Burmistrz wyjaśniła, że 

sprawozdanie za okres międzysesyjny jest informacją  z prac Burmistrza Miasta 

i Gminy i tej informacji nie przekazywała, dlatego też nie powinna być w 

protokole z sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał  pkt.10 sprawozdania za okres 

międzysesyjny protokołu z ostatniej sesji. 

Więcej uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołu. W głosowaniu za 10 radnych na stan obecnych na sali 12 radnych, 

przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
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PKT 3 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej p. Ignacy Król 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się wspólne posiedzenie 

Stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 16 lipca br. na którym zajmowano się 

następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji.  

Pani Burmistrz Barbara Gąsiorowska  zapoznała członków komisji z projektami 

uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie gminy na 2014 rok. Planowane dochody budżetu gminy na 

2014 rok zwiększa się o kwotę 120 291,00 zł. Planowane wydatki budżetu 

gminy na 2014 rok zmniejsza się o kwotę 107 590,00zł. Ustala się dochody 

budżetu gminy na 2014 rok w łącznej kwocie 23 407 788,35zł. Zmianie ulega 

Tabela Nr 1 do uchwały budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej 

uchwały. Ustala się wydatki budżetu gminy na 2014 rok w łącznej kwocie 

29 235 837,35zł. Zmianie ulega Tabela Nr 2 do uchwały budżetowej zgodnie z 

załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega Tabela Nr 3 do uchwały 

budżetowej na 2014 rok ,,Roczny plan wydatków na zadania inwestycyjne w 

2014 roku”. Aktualne brzmienie przedstawia załącznik Nr 3 do niniejszej 

uchwały. Zmianie ulega Załącznik Nr 1 do uchwały budżetowej na 2014 rok 

,,Dotacje udzielane w 2014 r. z budżetu podmiotom należącym i nienależącym 

do sektora finansów publicznych”. Aktualne brzmienie przedstawia załącznik 

Nr 4 do niniejszej uchwały. Ustala się deficyt w wysokości 5 828 049zł.  

 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2014-2020. Dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020 zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały. Dokonuje się zmian w Wykazie Przedsięwzięć do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-

2020 zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.  

 

- upoważnienia Burmistrza do zakupu nieruchomości.  

- ustanowienia hipoteki na nabywanej nieruchomości. 

 

Następnie pani Burmistrz przedstawiła cztery projekty uchwał tj. w sprawie 

udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. Proponuje się wyrazić 

zgodę na sprzedaż lokali mieszkalnych z bonifikatą w wysokości 90% od ceny 

sprzedaży lokali oszacowanych przez rzeczoznawcę majątkowego,  

dotychczasowym najemcom lokali mieszkalnych nr 2,3,4,5 położonych w 

Nowym Mieście nad Pilicą przy ul. Szkolnej 1.  
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Radny p. Dariusz Dziurowicz zapytał o powierzchnie proponowanych lokali 

mieszkalnych do sprzedaży. Odpowiedzi udzielił pracownik U M i G p. Tomasz 

Bogacki.  

  

- w sprawie zmian w Statucie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

W dyskusji do w/w projektu uchwały wypracowano następujące uwagi: 

-  inicjatorzy składają do Urzędu Miasta i Gminy projekt uchwały, następnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej sprawdza pod względem formalno-prawnym. 

Jeżeli opiniuje negatywnie projekt uchwały odsyła do inicjatorów, jeżeli 

pozytywnie przesyła do Burmistrz Miasta i Gminy. 

Burmistrz Miasta i Gminy wydaje opinię, jeżeli negatywną, to Przewodniczący 

Rady Miejskiej informuje inicjatorów, jeżeli pozytywną to nadaje dalszy bieg.  

Na początku opiniują Stałe Komisje Rady Miejskiej, a później jest rozpatrywana 

na sesji Rady Miejskiej w obecności przedstawicieli zainteresowanych. 

Burmistrz zobowiązała się na posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej 

poprawić zgodnie z ustaleniami projekt uchwały przedstawiony przez pana 

Mariana Krzysztofa Dziedzica.  

Następnie radni ustalili, że podczas obrad najbliższej sesji Rady zostanie 

analizowana  kwestia liczby osób, która konieczna byłaby do przedstawiania 

przez obywateli uchwał pod obrady Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady w dniu 

18.06.2014 r. wpłynęły podania o umożliwienie wykupu na własność lokali 

mieszkalnych przez dotychczasowych najemców lokali położonych w Nowym 

Mieście nad Pilicą przy ul. Szkolnej 1.  

 

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od dnia 13.06.2014 roku do dnia 

18.07.2014 roku. 

 

1. W dniu 15 czerwca 2014 roku odbyły się ósme zawody wędkarskie o 

Puchar Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Zawody 

rozpoczęły się zbiórką o godz. 5.00, do rywalizacji przystąpiło 55 

wędkarzy w tym 2 juniorów.  

 

2. W dniu 17 czerwca 2014 roku podpisano umowę na budowę kanalizacji 

deszczowej z elementami odwodnienia w ulicy Jabłoniowej i Sadowej 

oraz na budowę ulicy Sadowej w Nowym Mieście nad Pilicą. Wartość 

robót wynosi 628.906,23 zł. Termin wykonania do dnia 30 października 

2014 roku. 
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3. W dniu 22 czerwca 2014 roku na pomoście przy ul Góra odbyła się 

Sobótka Świętojańska. Tradycje świętojańskie przybliżył Zespół Pieśni i 

Tańca Ziemi Nowomiejskiej półtoragodzinnym koncertem. Mimo 

niesprzyjającej pogody nad Pilicę przybyło wielu chętnych do wspólnego 

puszczania wianków na wodę.  

 

4. W dniu 23 czerwca 2014 roku dokonano odbioru wybudowanej sieci 

wodociągowej z przyłączami we wsi Zalesie. W ramach zrealizowanej 

inwestycji wykonano sieć o długości 628 m z przyłączami 

wodociągowymi do budynków. Wartość wykonanych prac wyniosła 

43.531,00 zł. . Zadanie to zostało zrealizowane przy udziale środków 

unijnych w ramach działania „Podstawowe usługi dla gospodarki i 

ludności wiejskiej” objętego PROW na lata 2017-2013 na realizację 

operacji pn. Gospodarka wodno – ściekowa w gminie Nowe Miasto nad 

Pilicą. 

 

5. W dniu 10 lipca 2014 roku dokonano odbioru końcowego 

zrealizowanego zadania w postaci przebudowy drogi Gostomia – Wólka 

Gostomska. Wartość robót według umowy wyniosła 212 108,63 zł. 

Wykonano nawierzchnię bitumiczną na odcinku drogi o długości 820 m, 

szerokości 4 m i grubości 5 cm. 

 

6. W dniu 11 lipca 2014 roku w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi, 

odbyło się spotkanie Burmistrza Miasta i Gminy Barbary Gąsiorowskiej i 

członka Zarządu Powiatu Grójec Krzysztofa Fiksa z Podsekretarzem 

Stanu Tadeuszem Nalewajkiem. Podczas spotkania omawiane były 

sprawy związane z obecną sytuacją polskiego rolnictwa. 

 

7. W dniu 12 lipca 2014 roku dokonano odbioru wybudowanej sieci 

wodociągowej z przyłączami we wsiach Bełek i Wola Pobiedzińska oraz 

we wsiach Świdrygały i Kolonia Świdrygały. W ramach realizacji 

powyższego zadania wykonano sieć o długości 5.580 m z 28 przyłączami 

w Bełku oraz o długości 6.223 m z 33 przyłączami wodociągowymi do 

budynków we wsi Świdrygały. Wartość wykonanych prac wyniosła 

344.854,77 zł. W odbiorze uczestniczyli przedstawiciele władz 

samorządowych, kościelnych, sołtysi, wykonawca, inspektor nadzoru oraz 

licznie przybyli mieszkańcy. 

 

8. W dniu 14 lipca 2014 roku wybrano najkorzystniejszą ofertę w przetargu 

nieograniczonym na przebudowę drogi we wsi Jankowice za kwotę brutto 

181 485,64 zł. 
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9. W dniu 14 lipca 2014 roku wybrano najkorzystniejszą ofertę w przetargu 

nieograniczonym na przebudowę drogi gminnej Józefów – Dąbrowa – 

Nowe Łęgonice za kwotę 297 830,23 zł brutto. 

 

10. W dniu 15 lipca 2014 roku została podpisana umowa pomiędzy Urzędem 

Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego w Warszawie, 

Departamentem Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich a Gminą 

Nowe Miasto nad Pilicą na dofinansowanie projektu pn. „Przebudowa 

drogi gminnej Józefów – Dąbrowa – Nowe Łęgonice”. Wysokość 

przyznanej dotacji ze środków związanych z wyłączeniem z produkcji 

gruntów rolnych na realizację tego zadania wyniesie 95.000,00. 

 

11. Gmina Nowe Miasto nad Pilicą otrzymała dofinansowania zadania pn.: 

„Wykonanie cięć pielęgnacyjnych w koronach drzew na terenie parku w 

miejscowości Żdżary” w formie dotacji w wysokości 18.921,00 zł. 

 

12. Gmina Nowe Miasto nad Pilicą już zakupiła od Starostwa Powiatowego w 

Grójcu budynek przy ul. Tomaszowskiej 5 (obecnie siedziba OPP). Teraz 

należy wykonać prace remontowo – budowlane. W dniu 27 czerwca br. 

Gmina Nowe Miasto ogłosiła zapytanie cenowe na wykonanie 

dokumentacji instalacji centralnego ogrzewania i kotłowni w tym 

budynku. Wyłoniony wykonawca wykona dokumentację do końca 

bieżącego roku. Jest to pierwszy etap prac remontowych zaplanowanych 

w tym obiekcie.  

Pani Burmistrz zaprosiła w dniu 2 sierpnia br. na Festyn Letni w parku 

nowomiejskim oraz w dniu 3 sierpnia br. w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i 

Gminy na koncert muzyczny pt. Refleksy muzyczne nad Pilicą.  

Pan Krzysztof Fiks – członek zarządu Powiatu Grójeckiego podziękował pani 

Burmistrz, Radnym Rady Miejskiej za skuteczność i trafność podejmowanych 

decyzji i zadawalające nas rezultaty. W najbliższych dniach m.in. rozpoczną się 

prace budowlane i wykończeniowe I piętra Oddziału Chirurgicznego w nowo 

wybudowanym budynku nowomiejskiego szpitala, zakup od Powiatu 

Grójeckiego budynku w parku, obecnie siedziby Ośrodka Pracy Pozaszkolnej, w 

którym w przyszłości będzie Dom Kultury. Podziękował również za wspólne 

starania w realizacji inwestycji na terenie naszej gminy, za zaangażowanie i 

włożony wkład pracy. Życzył pani Burmistrz, Radnym Rady Miejskiej 

wygranych wyborów i wiele sukcesów w nadchodzącej kadencji samorządu.  

  

PKT 5  

Przewodniczący Rady poinformował, że w większości uroczystościach 

uczestniczył z panią Burmistrz. Następnie poinformował, o pismach które 

wpłynęły do Biura Rady:  
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- z dnia 18.06.2014 r. podania o umożliwienie wykupu na własność lokali 

mieszkalnych przez dotychczasowych najemców lokali położonych w Nowym 

Mieście nad Pilicą przy ul. Szkolnej 1.  

- z dnia 09.07.2014 r. od Prokuratury Rejonowej w Grójcu postanowienie o 

odmowie wszczęcia dochodzenia w sprawie nagrania i rozpowszechniania obrad 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

- z dnia 02.06.2014 r. do Naczelnika Urzędu Skarbowego w Grójcu przesłanie 

oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że dokonując analizy oświadczenia 

majątkowego Radnego Rady Miejskiej stwierdził, że radna p. Anna 

Czerwiowska nie złożyła oświadczenia majątkowego w ustawowym terminie. 

Oświadczenie majątkowe zostało złożone po wezwaniu w nowo wyznaczonym 

terminie.  Dokonując analizy oświadczenia majątkowego p. Tomasza Pietruchy 

stwierdził, że występuje w stosunku do roku ubiegłego różnica środków 

pieniężnych zgromadzonych w walucie pieniężnej, która została nie 

udokumentowana w br. Przewodniczący Rady przypomniał, że kolejne 

oświadczenie majątkowe składane przez radnego jest na 2 miesiące przed 

upływem kadencji.  

Radny Tomasz Pietrucha odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady.  

Dodał, że po okresie urlopowym przebieg obrad sesji Rady będzie nagrywany.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach. Po przerwie wznowiono obrady.  

 

PKT 6a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok. Planowane 

dochody budżetu gminy na 2014 rok zwiększa się o kwotę 120 291,00 zł. 

Planowane wydatki budżetu gminy na 2014 rok zmniejsza się o kwotę 

107 590,00zł. Ustala się dochody budżetu gminy na 2014 rok w łącznej kwocie 

23 407 788,35zł. Zmianie ulega Tabela Nr 1 do uchwały budżetowej zgodnie z 

załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Ustala się wydatki budżetu gminy na 

2014 rok w łącznej kwocie 29 235 837,35zł. Zmianie ulega Tabela Nr 2 do 

uchwały budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. 

Zmianie ulega Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 2014 rok ,,Roczny plan 

wydatków na zadania inwestycyjne w 2014 roku”. Aktualne brzmienie 

przedstawia załącznik Nr 3 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega Załącznik Nr 1 

do uchwały budżetowej na 2014 rok ,,Dotacje udzielane w 2014 r. z budżetu 

podmiotom należącym i nienależącym do sektora finansów publicznych”. 

Aktualne brzmienie przedstawia załącznik Nr 4 do niniejszej uchwały. Ustala 

się deficyt w wysokości 5 828 049zł.  

Radny Tomasz Pietrucha zapytał w kwestii zwiększenia planu wydatków 

majątkowych na zadania z zakresu modernizacji oświetlenia drogowego i 
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ulicznego gminy. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że zwiększa się plan 

wydatków majątkowych na zadanie w zakresie uzupełnienia i remontu 

oświetlenia ulicznego i drogowego gminy. 

Radny Tadeusz Jędryka zapytał w kwestii zadania pn. Wykonanie cięć 

pielęgnacyjnych na koronach 110 drzew na terenie parku w miejscowości 

Żdżary.  

Więcej pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 12 radnych, przy obecnych na sali 12 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr L/311/2014 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020. Dokonuje się zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020 

zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Dokonuje się zmian w 

Wykazie Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2014-2020 zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej 

uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 11 

radnych, przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr L/312/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6c 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w Statucie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

Radny Stanisław Motyl powiedział, że w/w projekt uchwały był wielokrotnie 

omawiany na posiedzeniach komisji. Zaproponował zmiany w zapisie m.in. w 

pkt. 7 dopisać ,,lub ich braku”, który otrzymuje brzmienie ,,…w celu lub ich 

braku wskazania możliwości sfinansowania działań…”.,wykreślić zapis w pkt. 

8.  

Radny Dariusz Dziurowicz wnioskował, liczbę 50 osób, która konieczna byłaby  

do przedstawiania przez obywateli projekty uchwał pod obrady Rady Miejskiej.  

Pan Marian Krzysztof Dziedzic prosił, aby w treści protokołu z dzisiejszej sesji 

Rady zaznaczyć, że wpłynął wniosek o załączeniu projektu uchwały członków 

Grupy Inicjatywnej wyłonionej z Nowomiejskiej Nieformalnej Grupy 

Oddolnych Inicjatyw Obywatelskich w sprawie ustanowienia w Statucie Miasta 

i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

Członkowie Grupy Inicjatywnej proponują co najmniej 25 osób, która konieczna 
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byłaby  do przedstawiania przez obywateli projekty uchwał pod obrady Rady 

Miejskiej.  

Radny Tadeusz Jędryka wnioskował liczbę 50 osób, która konieczna byłaby  do 

przedstawiania przez obywateli projektu uchwał pod obrady Rady Miejskiej.  

Następnie Radny Stanisław Motyl poprosił Radcę Prawnego o przedstawienie 

opinii prawnej w kwestii proponowanych rozwiązań dotyczących w/w projektu 

uchwały.  

Pani Burmistrz wyjaśniła, że jeżeli chodzi o pkt. 8  Przewodniczący Rady 

sprawdza projekt uchwały pod względem formalno-prawnym. Kieruje do 

Burmistrz Miasta i Gminy celem wydania opinii zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa i kompetencjami samorządu gminnego. Przewodniczący Rady 

mając opinię Stałych Komisji Rady Miejskiej, kieruje projekt uchwały na 

obrady sesji Rady.  

Radny Andrzej Zając zaproponował wykreślić zapis w pkt.7 i 8 ,,…możliwość 

sfinansowania…”.  

Radca Prawny U M i G powiedział, że obywatele mają prawo do inicjatywy 

uchwałodawczej.  Należy zauważyć, że mieszkańcy mogą zgłaszać swoje 

pomysły za pośrednictwem wybranych przez siebie radnych, nie potrzebna jest 

do tego inicjatywa uchwałodawcza. Nie potrzebna inicjatywa obywatelska żeby 

pani Burmistrz podjęła z własnej inicjatywy do realizacji każdą kwestię.  

Następnie radny Stanisław Motyl zaproponował przeredagowanie pkt. 8. 

Przewodniczący Rady zaproponował dopisać w pkt. 8 słowo ,,nie”, które 

otrzymuje brzmienie ,,…możliwości finansowania działań będących 

przedmiotem inicjatywy uchwałodawczej nie powoduje, że projektowi uchwały 

nie nadaje się dalszego biegu…”.   

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach. Po przerwie wznowiono obrady.  

Po przerwie Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej p. Ignacy Król 

wnioskował liczbę 75 osób, która konieczna byłaby  do przedstawiania przez 

obywateli projektu uchwał pod obrady Rady Miejskiej.  

Radny Tomasz Pietrucha zaproponował w kwestii ilości podpisów liczbę 50 do 

złożenia wniosków.  

Przystąpiono do głosowania wniosku członków Grupy Inicjatywnej wyłonionej 

z Nowomiejskiej Nieformalnej Grupy Oddolnych Inicjatyw Obywatelskich 

liczbę 25 osób, która konieczna byłaby  do przedstawiania przez obywateli 

projektu uchwał pod obrady Rady Miejskiej. W głosowaniu za – 0 radnych, 

przeciw - 12, wstrzymało się – 1 przy obecnych na sali 13 radnych. 

Przystąpiono do głosowania wniosku radnego Dariusza Dziurowicza, który 

wnioskował, liczbę 50 osób, która konieczna byłaby  do przedstawiania przez 

obywateli projekt uchwał pod obrady Rady Miejskiej.  

Przystąpiono do głosowania wniosku radnego Dariusza Dziurowicza. W 

głosowaniu za – 3 radnych, przeciw - 9, wstrzymało się – 0 przy obecnych na 

sali 12 radnych. 
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Przystąpiono do głosowania wniosku Przewodniczącego Komisji Gospodarczo-

Budżetowej p. Ignacego Króla, który wnioskował liczbę 75 osób, która 

konieczna byłaby  do przedstawiania przez obywateli projektu uchwał pod 

obrady Rady Miejskiej. W głosowaniu za – 9 radnych, przeciw - 3, wstrzymało 

się – 0 przy obecnych na sali 12 radnych. Wniosek został przyjęty.  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał w/w projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 11 

radnych, przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 1, 

uchwalono uchwałę Nr L/313/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  

Pan Marian Krzysztof Dziedzic podziękował radnym za pracę i przyjęcie 

projektu uchwały. 

 

PKT 6d 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 

radnych, przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr L/314/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6e 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 

radnych, przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr L/315/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6f 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 

radnych, przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr L/316/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6g 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 

radnych, przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 
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uchwalono uchwałę Nr L/317/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6h 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do zakupu nieruchomości.  

Radny Stanisław Motyl zaproponował w §2 w pkt.1 wykreślić ,,i”. 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał o cele pozyskanej nieruchomości oraz o termin 

pozyskania działki.  

Pani Burmistrz wyjaśniła, że Agencja Mienia Wojskowego wyraziła zgodę dla 

pozyskanej nieruchomości m.in. urządzenia lądowiska dla Lotniczego 

Pogotowia Ratunkowego, z przeznaczeniem terenów na działalność sportową i 

rekreacyjną. Następnie pani Burmistrz poinformowała, że czynione są  

uzgodnienia terminu pozyskania działki. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 

radnych, przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr L/317/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6i 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustanowienia hipoteki na nabywanej nieruchomości.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 

radnych, przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

uchwalono uchwałę Nr L/317/2014 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.  
 

PKT 7 

Radny Tadeusz Jędryka zapytał w kwestii odpadów komunalnych.  

Radny Tomasz Pietrucha odniósł się w kwestii udzielenia odpowiedzi na 

przedłożone pismo dotyczące wykazu osób prawnych fizycznych, instytucji 

organizacyjnych nie posiadających osobowości prawnej, którym udzielono 

umorzeń podatkowych za 2014 rok. Pani Burmistrz wyjaśniła, że rok podatkowy 

2014 nie zakończył się więc wykaz osób i instytucji korzystających z umorzeń 

podatkowych podany zostanie do informacji w sposób zwyczajowo przyjęty 

poprzez wywieszenie na tablicy ogłoszeń Urzędu.  

 

PKT 8 

Radny Andrzej Zając prosił o interwencję naprawy wyrwy w drodze 

Domaniewice – Żdżary. 

Pani Małgorzata Iwanicka sołtys wsi Świdrygały w imieniu swoim, 

mieszkańców wsi  podziękowała pani Burmistrz, Radnym Rady Miejskiej i 
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wszystkim osobom, które przyczyniły się do realizacji zadania budowa sieci 

wodociągowej.  

Pan Marian Krzysztof Dziedzic zaprosił na wystawę odznaczeń, medali, 

znaczków pamiątkowych i okolicznościowych w soboty i poniedziałki w godz. 

od 11.00 do 13.00 w lokalu przy ul. Pl. O. H. Koźmińskiego 7A.  

 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

Protokółowała      Przewodniczył 
Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas       Zbigniew Kacprzyk 

            

   

 
 


